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PROTOKOL Nr VIIZ0ll
obrad VII sesji Rady Miejskiej Ostrzeszdw

odbytej w dniu 10 marca 20ll roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 19 radnych (80,5?'o).

Nieobecni usprawiedliwieni :

1. Miroslawa Modrzynska
2. Grzegorz Wipcek

W obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedfug zalqczanych list obecnoSci.

Porz4dek obrad
Otwarcie i stwierdzenie prawomocno$ci obrad

Przedstawienie porz4dku obrad VII sesji Rady Miejskiej
Wybor sekretarza obrad WI sesji Rady Miejskiej
Przyjgcie protokofu VI sesji Rady Miejskiej
Informacj a Przewodnicz4cego Rady Miej ski ej o dzialaniach podej mowanych

w okresie mipdzy sesjami
Informacja Burmi strzaMiasta i Gminy z realizacji zadah w poprzednim okresie

milaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
Interpelacje i zapytania radnych
Zapyrania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i soltys6w
Podjgcie uchwal w sprawie:
a) zmian w budzecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2011 roku (nr 2A|20II)
b) udzielenia z bud'Zetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w pomocy finansowej Wojewodnwu

Wielkopolskiemu na zadania z zakresu drogownictwa oraz zawarcia porozumienia

Qv ell}rr)
c) Regulaminu prryznawania dofinansowania do t^r. przydomowych oczyszczalni

Sciek6w (nr l8/201 1)

d) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w (nr 5N201 1)

e) zmiany uchwaly Nr XXVIVZL3|ZAOS Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia 29 czerwca
2005 roku w sprawie ustanowienia i okreslenia zasadprzyznawania medalu

,,ZaZastugi dla Miasta i Gminy Ostrzesz6u/' (nr 15/2011)
f) delegowania radnych do Spolecznej Komisji Mieszkaniowej (nr 1,41201 1)

g) ustalenia nazwy ulicy we wsi Ostrzesz6w Pustkowie (nr 29A/2010)
h) ustalenia nazwy ulicy we wsi Rojow Qr 29612011)
i) przedlu2enia Aiierzawy dot. czgsii ari"lti nr 185413 o l4cznej pow. 51 m2 polozonej

w Ostrzeszowie przy ul. Sienkiewicza narzecz dotychczasowych dzierhawc6w

Qv 2e712010)
j) zmianw uchwale Nr )OOil23l/2009 Rady Miejskiej Ostrzeszow z dnia 22 pui-

dziernika 2009 roku w sprawi e z-arz4deenia poboru podatkow od os6b frzycznych,
od nieruchomoSci, rolnego, lesnego, w drodze inkasa, okre$lenia inkasent6w,

wysokoSci wynagrodzenia za inkaso (nr 2Il201I)
k) uzyczenia nieruchomosci we wsi Bledzianow, Niediwiedl i Szklarka Przyg. na rzecz

Ochotniczych Strazy Pozarnych (nr 161200ll)
l) okreslenie zasad udzielania i rozmiaru obnizek tygodniowego obowiqgkowego

wymiaru godzin zajgt nauczycielom, ktorym powierzono stanowisko kierownicze
w szkolactr, obowiq,zkowego tygodniowego wymiaru godzin zajp dla nauczyciela

pedagoga szkolnego oraz okreflenia sposobu ustalania tygodniowego



-)

obowiazkowego wymiaru zaip przy l4czeniu roznych wymiarow penzum w ramach
jednego etatu (nr 17/201l)

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
I l. Sprawy r6zne i informacje
72. Zakoficzenie

Do n-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie Brawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej otworzyl
obrady VII sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, 2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2'go Przedstawienie nomadku obrad VII sesii Radv Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
porz4dek obrad, laory radni otrz,ymali.
Mariusz Witek - Burmistrz wni6sl o wycofanie z porzqdku obrad projektu
uchwaly w sprawie nabycia nieruchomoSci przeznaczonych pod drogq
wewngtrzn4 we wsi Rogaszyce Qtr 4N201 1), w punkcie 9 ppktu j),
a wprowadzenie projektu uchwaly w sprawie zmianw uchwale
Nr XXXV23L/2009 Rady Miejskiej Ostrzeszow z dnia 22 puidziernika
2oO9 roku w sprawie zarz4dzenia poboru podatkow od os6b frzycznych,
od nieruchomoSci, rolnego, le6nego, w drodze inkasa, okreSlenia
inkasent6w, wysokoSci wynagrodzenia za inkaso (nr ?1n0lD
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glos6w ,,zd') przy1Elazgloszony wniosek
do porz4dku obrad.

Do n-liilu }eo Wyb6r sekretarza obrad VII sesii Rsdv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturg radnego Henryka
Kajser na sekretarza obrad dzisiejszej sesji. Radny Henryki Kajser wyraz\l
zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,zd') wybrala radnego Henryka
Kajser sekretarzem obrad VII sesji Rady Miejskiej.

Do n-ktu 4-so Przyigcie protokolu z VI sesii Rady Mieiskiei
Radny Aleksander J6zefiak - sekretarz obrad VI sesji Rady Miejskiej
zglosil wniosek o przyjecie protokolu zYl sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,zd') przyjglazgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zal4czntk do protokolu.

Do p-ktu $so Informacia Pruewodniczacego Radv Mieiskiei o dzialaniach
oodeimowanvch w okresie miQdzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
informacjq.
Informacja stanowi zal1cznik do protokotu.

Do p-ktu Ggo Informacia Burmistrua Miasta i Gminv z reslizacii zedafr
w noprzednim okresie zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powyiszq infiormacje.
Informacja stanowi zal4cznik do protokotu.
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Do n-ktu 7-eo Internelacie i zanvtania radnvch ,

er w imieniu mieszkancow ulicy Sw. Mikolaja prosi

o wyjafnienie.
- dlaczego usunigto znajduj4ce sip tam pojemniki na segregacjg odpadow,

- kto zlecil usunigcie tych pojemnik6w,
- czy istnieje mozliwo$i ich ponownego ustawienia.

tvtimo zgloszenia w dniu 16 iutego br. na sesji Rady Miejskiej potrzeby

przystqplenia do usuwania piachu po zimie z ulic i chodnikow - do tej pory

nic nie zrobiono.
Zapfije:
- kto odpowiada zapozimowe sprz4tanie ulic,
- czy brak wlasnego zakladu oczyszczania miasta nie powoduje utrudniefi

szizeg6lnie w pirypadku szybkiego i koniecznego dzialania porzqdko-

wego.
- * jaki spos6b przewiduje sig usprawnienie #w czynnoSci w przyszlo$ci-

Zapytania do wgl4du w Biurze Rady Miejskiej-
Rudny Henryk Kajser zgloaszaproblem utrzymania i nadzoru nad

utrzymaniem psow tat agf"tywnych na terenie gminy, kt6re sA zagrozeniem

dla izieci i pieszy ch szciegolnie na wsiach. Zapytuje czy jest prowadzony

rejestr psow ras agresywnych zgodnie z ustaw4-.

W krotce ma odbywai sig szczepienie ps6w preciw wScieklifin\e i jest to

dobrq okazj4 do weryfikacji posiadanej nt. psow na terenie miasta i gminy-

Radny Ryslard Szymanski w zwipku z tym, ze od I wrze$nia br. obowiq,z-

kiem przedszkolnym bgdq objpte 5 i 6 latki zapyfile na il9 przygotowane s4

przedszkola na prlyjgcie tych dzieci, atakhe czy standard pomieszczeh

5-latk6w nie bgdzie odbiegal od sal dla 6Jatk6w
Radna Beata Califiska stwierdza,2e ulica Wiejska na odcinku od ul. Gra-

bowskiej do mostu jest bardzo wq,ska - ok. 3 rn, z poboczem o szeroko$ci

od I - I-,6m i wystijacymi studzienkami Netii i stupami elktrycznymi, co

powoduje trudnofci w ruchu pieszym i samochodowym. Mieszkafrcy wno-

sz4 o poszerzenie jezdni, wyr6wnanie pobocz4 poprawg o5wietlenia.

Milszkafrcy ulicy Rozanej zvracajquwagQ na spos6b wykonania chodnika

na ul. Kwiatow.j, ktory zakrgcaw ulica R6zan4 i kofrczy si? zaraz za skrzy-

zowanienl tak, jakby wykonawcy zabraklo materiafu na dalszy etap prac,

ponawia *nioset Radybzielnicy ff 6, kt6rej jest czlonkiem, aby dokoficzyc

w/w chodnik.
Wnosi w imieniu mieszkafic6w i Rady dzielnicy nr 6 w miarp posiadanych

mozliwoSci finansowych o budowq chodnika na ul. Stodolnej, gdzie panujQ

fatalne warunki dla ruchu pieszego.

Radny Kazimierz Bacik wnosi o remont oplotowania boiska ptzy Szkole
podstawowej nr 1 od ulicy Bocznej - parkan jest w bardzo zlym stanie

(popgkane ptyty betonowe).

nra r
Nia bylo.
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Do n-ktu 9-so Podiecie uchwal w snrawie:
a) zmian w b.udiecie Miasta i Gminv Ostrzesz6w w 2011 roku

$tr 20120111
Jozef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaty.
Projekt byl szczegolowo om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Radny Adam Zawadawnosi, aby , planowanych w budzecie $rodkow
na budowg ulicy Jana Pawla II nie przenosic wigcej $rodkow - majq
pozostai.
Radny Zbigniew Kajser podkreSl4 2ejuz na etapie ustalania bud:2etu
20lI rok podkre3lali$my,2e wszystkie srodkiprzeznaczone na drogow-
nictwo nie powinny byi przenoszone na inne zadania.
Zapfiuje dlaczego przenoszone $q $rodki zaplanowane na budowg ulicy
Jana Pawla II. Budowa ulicy nie jest zakohczona - moze wybudowad
chodnik poniewaz mieszkaficy grzgsnq w blocie.
Jest r6wniei potrzeba budovvy ul. Pilsudskiego.
Mariusz Witek - Burmistrz wyjafnil, ze dwa etapy budowy ulicy Jana
Pawla II zostaty wykonane, pozostal do wykonania etap, na ktory w roku
biezqcym nie otrzymamy refundacji.
J6zef Bukiewicz poinformowal, ze nie bgdzie refundacji na budowg ulicy
Jana Pawla II.
Pawel U$cinowicz - Zastgpca Burrnistrza poinformowal, 2e z rezerwy
Wojewoddwa nie otrzymamy Srodk6w na budowg trzeciego etapu ulicy
Jana Pawla II
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej zapya$e cry
beda Srodki z Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego.
Zastgpca Burmistrza odpowiedzial, ze nie bgdzie zadnego naboru
z Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego. Nasza gmina
jest na li$cie rezerwowej.
Jozef Czwordon - Naczelnik Wydziatu Promocji i Rozwoju Gminy
poinformowal, 2e zlohony jest wniosek na dofinansowanie budowy drog
ale nie ma jeszcze decyzji.
Rada Miejska 18 glosami ,,zt',1 ,,wstrzymuj4cym" podjela uchwalg.
Uchwala Nr WV3ll20ll stanowi zalqcznik do protokolu.

b) udzielenia z budietu Miasta i Gmiuy Ostrzesz6w uomocv finansowei
Woiew6dztwu Wielkonolskiemu na zadania z zakresu drogownictwa
oraz zawarcia porozumienia (nr 9/2011)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Projekt byt szczegolowo omowiony na posiedzeniach stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Radny Zbigniew Kajser podkre$lil, ze nie otrzymal odpowiedzi na py-
tanie zadane na posiedzeniach Komisji wigc zapytuje jaki jest koszt
inwestycji.
Burmistrz odpowiedzial, ze koszt inwestycji w Szklarce Przyg. nie cale

450 tys.zl, a w Rojowie nie cale 300 tys. zl. Wyjafnil, ze zostanie
podpisane porozumienie w sprawie pomocy w 201I roku.
Rada Miej ska jednoglo6nie ( I 9 glosow ,,zd'> podjgta uchwalg.
Uchwala Nr VIV32l20l I stanovw zalqcznik do protokotu.



c; Resulaminu przvznawania ioinansowanifl do tzw. przvdomowvch
oczvszczalni Sciek6w (nr 18/2011)
Pawel U$cinowicz - ZastqpcaBurmistrza przedstawil projekt uchwaty.
Projekt byl szczegolowo om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Przekazal wniosek Komisji cry czy objac dofinansowaniem przydomowe

oczyszczalnie wybudowane w latach 2OO9 - 2010.

Radny Slawomir Odrobiriski stwierdzrl, 2e nale21 uwzglgdnid przydo-
mowe oczyszczalnie wybudowane w latach 2009 - 2010.

Radny Zbigniew Kajser zapytuje ile gospodarstw byloby objqtych doplatq
oraz czy mozna dzialat wstecz.
Pawel U$cinowicz wyja$nil, ze w 2OO9 roku bylo 2OO9 wnioskow, w tym
5 negatywnyctr, a w 2010 roku wniosk6w nie przyjmowano.
Mariusz lWitek wyjaSnil, w ntri4zku ze zmian4 przepis6w w 2010 roku
Rada Miejska nie podejmowala uchwaly w sprawie dofinansowaniaprzy'
domowych oczyszczalni. Urz4d Miasta i Grniny nie przyjmowal w 2010
roku wniosk6w o dofinansowanie przydomowych oczyszczalni wybudo-
wanych w latach 2009 - 2010.
Radny Arkadiusz Suchanecki zapytuje so z fakturami, na ktorych bgdzie
wymieniono material i instalacja.
Mariusz Witek - wy'jafnLl, 2e zgodnie z regulaminem zainteresowani
przedloz4 faktury.
Radny Henryk Kajser zapyhrje czy jest to zgodne z prawem i mozemy
dofinansowywac wstecz.
Artur Derewiecki - Radca Prawny Urzgdu Miasta i Gminy wyjaSnil,
2e nie ma przeszkild zwrotu zalataubiegle.
Radny Zbigniew Kajser -nie wiem czy moina bgdzi e rozlicz46 faktury
z ubieglych lat.
Radny Slawomir Odrobit'rski zachgcal radnych do podjgcia uchwaly.
Glosowanie wniosku o wykre$lenie ,,doplat z-arok2}09 i 2010" -
8 glosow ,,zt' , za pozostawieniem zapisu - I I glo$ow - wniosku nie
przyjgto.
Rada Miejska 1 3 glosami,,zd', 6,,wstrrymuj4cymi" podjgla uchwalg.
Uchwala Nr WV33l20l1 stanowi zalqcznik do protokotu.

d) zasad udzielania dotacii na orace konserwatorskie. restauratorskie
lub robotv budowlane przv zabvtku wnisanym do reiestru zabvtk6w
(nr 54/2011I
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil polvyzszy projekt uchwaly.
Projekt byt szczegolowo om6wiony na posiedzeniach statych Komisji
Rady Miejskiej i dokonano zrntan, klore Komisje przyjqly
Artrur Derewiecki - Radca Prawny Urzgdu Miasta i Gminy wyjafnil
zapi s,,przy nalezno$ci zabytku".
Radny Jan G6ra wnosi o wycofanie projektu uchwaty z porz4dku obrad.

RadnyZbigniew Kajser stwierdea,2e nie mozna wycofad projektu
uchwaly poniewaz porz4dek obrad zostal przyiety
Glosowanie wniosku radnego Jana G6ty - | ,,2a", 18 ,,przecid' -
wniosku nie przyjgto.
Rada Miejska 14 glosami ,,zt', | ,,przeciw" i 4 ,,wstrzymuj4cymi"
podjgla uchwalg.
Uchwala Nr VIV3 41201I stanowi zalqcznik do protokotu.
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e) zmianv uchwatv Nr XXYII/223/2005 Radv Mieiskiei Ostmesz6w
z dnia 29 czenvca 2005 roku w snrawie ustanowienia i okre5lenia
zasad przvznawania medalu .Za Zaslugi dla Miasta i Gminv
Ostruesztfw" (nr 15/201 1)
Wodzimi erz Piekarczyk - Sekret arz pr zedstawil proj ekt uchwaly
wraz z zalqczmkami.
Projekt byl szczeg6lowo orn6wiony na posiedzeniach stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,zt') podjgla uchwalg.
Uchwala Nr VII/3 5l2}ll stanowi zal4cznik do protokolu.

l) delesowania radnvch do Snolecznei l(omisii Mieszklniowei
(nr 1412011)
Pawel U$cinowicz - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal szczegolowo om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,,zd') podjqta uchwalg.
Uchwala Nr VIV3 612011 stanowi z-alqcznik do protokolu.

g) ustalenia nazwy ulicv we wsi Ostrzesz6w Pustkowie (nr 290/2010)
Pawef UScinowicz - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal szczegolowo om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,.,2d') podjgla uchwalg.
Uchwala Nr WV3 7/201 I stanowi zalqcznik do protokolu.

h) ustalenia nazwv ulicv we wsi Roi6w (nr 29612011)
Pawel Uscinowicz - ZastgpcaBurmistrza przedstawit projela uchwaly.
Projekt zostal szczegolowo om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,,zt') podjqla uchwalg.
Uchwala Nr VIV3 8l20ll stanowi zal4cznik do protokotu.

Pawel UScinowicz - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal szczege>lowo om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Radny KazimierzBacik zapytuje czy umowa moze byc wcze$niej
ronviqzana.
Zastgpca Burmistrza odpowiedzial,Ze tak - wynikato ztre$ci umowy.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,,zd') podjqta uchwalg.
IJchwala Nr VII/3 9l2}ll stanowi zalqczmk do protokolu.

j) zmian w uchwale l.r[r XXXV231/2009 Radv Mieiskiei Ostrzesz6w
z dnia 22 naidziernika 2009 roku w surawie zarzadzenia noboru
nodatk6w od os6b fizvcznvch. od nieruchomo5ci. rolnego. le5nego.

w drodze inkasa. okreslenia inkaspnt6w. wvsoko3ci rwnagrodzenia
za inkaso (nr 2ll2011)

D
pow. 51 m' poloionei w Ostrzeszowie przv ul. Sienkiewicza na rzecz
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J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil szczegolowo projekt uchwaly.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,,2d") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr VIV4}l}Oll stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej oglosil 30-min utow4 [przerwg w obradach
(godz. 12Lq - 123s)

Po przerwie na obrady sesji nie wr6cil radny Adam Boci4ga.

k) uiyczenia nieruchomo5ci we wsi Bledzian6w. Niediwiedf i Szklarka
Pmve. na Eecz Ochotniczych Straiy Poiarnvch (nr 16120011)
Pawel U$cinowicz - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal szczegolowo om6wiony na posiedzeniach statych Komisji
Rady Miejskiej.
Radny Zbigniew Kajser proponuje, aby projekt umowy byN zal1cznikiem
do uchwaly.

Na obrady sesji wrocit radny Adam Boci4ga.

Rada Miejska jednoglo$cie (19 glos6w ,,zd') podjqla uchwalg.
Uchwala Nr VIV4ll20l I stanowi zal4cznik do protokolu.

l) okre$lenie zasad udzielaqia i rozmiaru obniiek tyeodnioweso
obowiazkoweeo wymiaru sodzin zaied nauczycielom. kt6rvm
powieruono stanowisko kierownicze w szkolach. obowi4zkowego
tvgodnioweeo \yymiaru godzin zaig6 dla nauczvciela nedagoga
szkolnego oraz okre5lenia sposobu ustalania tvgodniowego
obowiazkoweso wvmiaru zaied pmy laczeniu r6invch wvmiar6w
nensurn w ramach jedneeo etatu (,nr 1712011)
Marian Grzegorek - Dyrektor ZaHadv Obslugi Plac6wek O$wiatowych
przedstawil projekt uchwaly. Projekt byl szczegolowo omowiony na po-
siedzeniach stalych Kornisji Rady Miejskiej
Radny Ryszard Szymariski zapytuj e czy nie nalezaloby dopisai w tytule
i $ I ,,i przedszkolach". Proponuje by w $ 6 dopisai ,,od I wrzeSnia 20ll
roku".
Radny Slawomir Odrobiriski poinformowal, ze Komisja Budzetu i ...
negatywnie zaopiniowala projekt uchwaty - byla przeciwna podejmo-
waniu tej uchwaly.
Plac6wki (szkoty podstawowe, gSmnazja i przedszkola) bardzo roznie
daataja,. Mamy trudne warunki ekonomiczne, a tu dodatkowe wydatki.
Radna Beata Calinska stwierdza, 2e dyrektorzy majq coraz wigcej
obowiq.zk6w m. in. Coraz wigcej dokumentacji araz zajEc poza lek-
cyjnych - nie wiem czy wystarcza 40 godzin tygodniowo.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej potwierdzil wypowiedi radnej oraz
ze wracamy do tego wynagrodzenia co bylo kiedy$.
Radny Kazimierz Bacik stwierdz a, 2e praca nauczycieli nie jest latwa,
ale w firmach pracownicy nie majq skracanego czasu pracy i dodat-
kowego wynagrodzenia (nie majq mozliwo6ci wykorzystania urlopu).
Bud2et mamy ustalony a tu dodatkowe koszty.
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Radny Ryszard Szymariski poinformowal, ze wzrosnq obowi4zki
dyrektorow poniewaz planuje sip likwidacjp Kuratori6w O6wiaty.

Marian Grzegorek podkre$lil, ze szkoly pozyskuja Srodki z zewnuttz
a szczeg6lnie male szkdy.
Radny Zbigniew Kajser wnosi o zakohczeniena dyskusji na tym etapie.

Glosowanie wniosku: 18 glosow ,,zt',1 ,,wstrzymuj4cy" - wniosek
przyjgto.
Glosowanie wniosku radnego Ryszarda Srymariskiego.- I I glosow ,,2a",
| ,,przeciu/", 7 ,,wstrzymuj4cych" - wniosek przyjgto-
Przewodnicz1cy Rady Miejskiej przedstawil projekt uchwaly zprzyjg-
tymi zmianami.
Rada Miejska 10 glosami ,,zt',9 ,,przeci#' podjgtra uchwalp.

Uchwala Nr VII/4zlzOl 1 stanowi zalqcznik do protokotu.

Radny Slawomir Odrobiriski zapytuje jakie skutki finansowe poniesiemy

realizuj4c przed chwil4 przyjAte uchwalg.
Marian Grzegorek wyja$nil, ze bgdzie to 2.257 zl brutto miesigcznie.

Przewodnicz4cy Rady wniosl o szczegolowe przygotowanie koszt6w,

Ktore poniesie ZatJad Obstugi Placowek Ofwiatolvych realizuj4c podjgta

uchwalg.

Do n-]itu 10..eo Odoowiedzi na internelacie i zanvtania
Mariusz Witek - Burmistrz wyjaSnil:
- zadecydowalem o likwidacji kontener6w na odpady selekcjonowane

poniewaz w kontenerach znajdowaty sig wszystkie odpady,
- Straz Miejska kontroluj e czy wla5ciciele posesji maj4 zawarte umowy

na wywoz nieczystoSci,
- prowadzonyjest w Urzgdzie rejestr ps6w groinych,
- sprawa ul. Wiejskiej jest nam znana,
- czg$i chodnik a naulicy R6zanej ze Srodk6w biezqcego utrzymania.

kena Slpzak - Radca Prawny Urzqdu Miasta i Gminy poinformowala, 2e

ZwiqzekGmin Ziemi Ostrzeszowskiej moze zajmowac sig bezdomnymi
psami.
Za nie zaszczepienie psa odpowiada wla$ciciel i moze byc ukarany man-

datem.
Radny Jan Gora stwierdzil,2e ulicy Wiejskiej nie moznaposzerzyc, ale

moze przeanalizowai czy nie wprowadzic ruchu jednokierunkowego.
Radny Adam Boci4ga zapytuje jaka firma bgdzie sprzqtac miasto po zimie.

Burmistrz odpowiedzial, ze firma z Konina i firma ,,Kubo$".
Marian Grzegorek -Dyrektor Zakladu Obstugi Plac6wek O$wiatowych

WyjaSnil, ze powstan4 2 oddzialy 6 i 7-latk6w w Niedzwiedziu i Sied-

likowie.
W przedszkolach mamy 550 miejsc w tym 100 w przedszkolu Siostr
Nazaretanek. Mamy 3 15 dzieci w wieku 5 - 6-latk6w.

Do n-ktu 11-go Snrawv r6ine i informacie
P awel U $ci now icz - Z astgp ca B urm i st r za p oinformowal :

- w dniach 10 - l1 marca 20ll roku odbywa sig rejestrowanie kandydatow

do Izby Rolniczej w Ostrzeszowie,
- w dniu 3 kwietnia br. odbed4 sig wybory do Izb Rolniczych.
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Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady poinformowal:
- nie ma jeszcze odpowiedzi w sprawie dyzurow weterynaryjnych,
- jest odpowie *i w sprawie tomografu - pismo do wgl4du w Biurze Rady,

- wptyngto pismo od Spotecznej Komisji Mieszkaniowej w sprawie budo-
wy mieszkafi komunalnych - zadanie wlasne gminy,

- w dniu 17 kwietnia odbgdzie siq 47 Cross Ostrzeszowski - prosil
o udzial,

- mozna uczestni czyc w posiedzeniach Komisji OSwiaty, .. . w dniu
17 marcaw sprawie szkolnictwa na terenie miasta i gminy oraz w dniu
24 marca w sprawie Wiezy Ci$niefi,

- do dnia 2 maja br. radni winni zloLyt o$wiadczenia maj4tkowe,

- w miesiqcu maju br. odbedzie siq wsp6lne posiedzenie statych Komisji
Rady w sprawie projektu Statutu Miasta i Gminy,

- w dniach 14 - l8 marca br. panie mogQ skorzystae zbadari mammo-
graficznych

Do p-ktu 12-so Zakofczenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,

podzigkowal wszystkim zaudzial w obradach i zamkn4l obrady VII sesji

Rady Miejskiej.

Rada podejmowala 12 uchwal.
Rada iozpoczgla obrady o godzinie l0@, a zakonczylao godzinie 14@

Sekrelalz
obrad VII sesilnaff Miejskiej

ffl L''-
YeS{'yUKajser
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Protokolowala:
INSPEKTOR'

Stefania Budkiewiez
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